

《单词百科:profiteering是什么意思?profiteering怎么发音?profiteering的解释和用法》

英语单词profiteering是什么意思?profiteering怎么读?profiteering怎么发音?简答网为您整理了profiteering的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



profiteering怎么读

profiteering的读音:[pr f t r ŋ]

profiteering的意思

1、n.暴利，不正当利益;

profiteering的相关词组

1、hoarding and profiteering 居奇;

profiteering的双语例句

1、The price hike in garlic was mainly caused by hoarding and profiteering.

大蒜价格的疯涨主要是由一些人的囤积居奇引起的。

2、The people will stop your profiteering schemes, and the people will win.

人民将阻止你们牟取暴利的诡计，人民必胜。

3、Departments and commerce are authorized by the government to ban speculation and profiteering.

政府授权工商部门严厉取缔投机倒把活动。

4、...a wave of profiteering and corruption.

投机倒把和腐败的风气

5、Profiteering, say some. However, that accusation up to much scrutiny either.

一些人正是牟取暴利的公司惹的祸，然而这一指责也经不起推敲。

6、We must take strong measures against actions of hoarding and profiteering that upset the market.

这个弱小的国家最终打败了外军的入侵。

7、Cooperative Housing can end real estate market profiteering?

合作建房能不能终结房地产市场的暴利？

8、He was tarred with profiteering brush.

他因谋取不正当的利益而声名狼籍。

9、Profiteering in a time of shortage is wrong.

乘物资缺乏牟取暴利是不对的。

10、Invidious profiteering of people reflects invidious profiteering of South Korea is a country!

惟利是图的人反应了韩国就是一个惟利是图的国家!

11、 While opposing profiteering and monopoly, we should still allow businessmen to make some money.

我们反对投机垄断,也要允许商人赚点钱.

12、 Being engaged in speculation and profiteering, he wallowed in the mire with them.

他和他们同流合污,投机倒把.

13、 According to one estimate, rent seeking and official profiteering and 30 percent of China's gdp.

有评估称,寻租和官倒占中国国内生产总值的20%到30%.

14、 Completely prohibit Japanese goods . Suppress profiteering merchants and ban speculation and manipulation of the market.

禁绝日货,取缔奸商,反对投机操纵.

15、 It's time to end the quackery of modern medicine and the profiteering from human suffering.

现在是结束现代药物利用骗术从人们的痛苦中牟利的时间了.

16、 Since the drug in short supply, Bobby also conducted drug profiteering.

由于毒品缺货,波比亦进行贩毒谋取暴利.

17、 Is this not shocking profiteering?

这不是吓死人的剥削 吗 ?

18、 Rent controls were introduced to prevent profiteering.

为了防止牟取暴利而实行了租金管制.

以上是简答网为您整理的profiteering怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。
查看更多关于profiteering的用法、profiteering的释义、profiteering的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/profiteering>